

# COVID-19 សេណារីយ៉ូ និងអត្ថប្រយោជន៍ដែលមានផ្តល់ជូន

ព័ត៌មានដែលបានចែករំលែកនៅលើឪតិក្ខបណ្ណនេះ មិនឆ្លុះបញ្ចាំងជាក់ស្តែងអំពីគោលការណ៍ ឬតួនាទីផ្លូវការរបស់ទីភ្នាក់ងារ ឬក្រុមហ៊ុនណាមួយផ្សេងទៀតនោះទេ។ វាជាទំនួលខុសត្រូវរបស់អ្នកអាននៅក្នុងការផ្ទៀងផ្ទាត់ព័ត៌មានអំពីការរ៉ាប់រង។

COVID-19 សេណារីយ៉ូ		ច្បាប់ឈប់សម្រាកព្យាបាលជំងឺ ដោយទទួលបានប្រាក់កម្រៃ (បង់ដោយនិយោជក)	ការធានារ៉ាប់រង ក្នុងពេលគ្មានការងារធ្វើ		ច្បាប់ឈប់សម្រាកពេលមានជម្ងឺ ក្នុងគ្រួសារ & ពេលមានជំងឺដោយទទួលបានប្រាក់កម្រៃ	ការធានារ៉ាប់រងផ្នែកឧស្សាហកម្ម (L&I)
		ច្បាប់បច្ចុប្បន្ន	ច្បាប់បច្ចុប្បន្ន	វិធានពេលមានគ្រោះអាសន្ន	ច្បាប់បច្ចុប្បន្ន	ច្បាប់បច្ចុប្បន្ន
1	បុគ្គលិកមានជំងឺ COVID-19 កម្រិតស្រាល។	✓	✗	✓	?	?
2	បុគ្គលិកមានជំងឺ COVID-19 កម្រិតធ្ងន់ធ្ងរ។ បុគ្គលិកបានឆ្លងជំងឺ	✓	✗	✗	✓	?
3	និងត្រូវបានដាក់ឱ្យនៅដាច់ដោយឡែក។ អាជីវកម្មនៅបន្តបើកដំណើរការ។ បុគ្គលិកកំពុងមើលថែទាំ	✓	✗	✓	✗	?
4	សមាជិកគ្រួសារដែលមានជំងឺ។	✓	✗	?	✓	✗
5	សាលារៀនត្រូវបានបិទដោយមន្ត្រីសាធារណៈ ដោយសារតែជំងឺ COVID-19 ហើយបុគ្គលិកមិនមានសេវាថែទាំកុមារ។	✓	✗	?	✗	✗
6	ប្រព័ន្ធភាពស៊ាំរបស់បុគ្គលិកចុះខ្សោយ និងទទួលបានការណែនាំឱ្យដាក់ខ្លួនឯងនៅដាច់ដោយឡែក។	?	✗	✓	?	✗
7	បុគ្គលិកអនុវត្តតាមការណែនាំរបស់មន្ត្រីសុខាភិបាលសាធារណៈ និងមន្ត្រីភ្នាក់ងារឱ្យដាក់ខ្លួនឯងនៅដាច់ដោយឡែក និងជ្រើសរើសមិនទៅធ្វើការ។	✗	✗	✓	✗	✗
8	និយោជកត្រូវតែបិទទ្វារ ដោយសារតែការដាក់ឱ្យនៅដាច់ដោយឡែកដោយមន្ត្រីសាធារណៈ។	✓	✓	✓	✗	?
9	និយោជកបិទទ្វារ ដោយសារតែអាជីវកម្មដំណើរការយឺត ឬមិនមានតម្រូវការ។	✗	✓	✓	✗	?
10	និយោជកកាត់បន្ថយម៉ោងការងារដែលមាន ដោយសារតែអាជីវកម្មដំណើរការយឺត ឬមិនមានតម្រូវការ។	✗	✓	✓	✗	?
11	និយោជកបន្តបើកទ្វារ ដោយជំទាស់ទៅនឹងការស្នើសុំដោយទទួលបានមន្ត្រីសុខាភិបាលសាធារណៈឱ្យបិទទ្វារ អាជីវកម្ម។	✗	?	?	✗	?
12	បុគ្គលិកផ្អែកថែទាំសុខភាព និងបុគ្គលិកសង្គ្រោះបន្ទាន់ កំពុងដាក់ឱ្យនៅដាច់ដោយឡែក។	✓	✗	✗	✗	✓



ក្រសួងសុខាភិបាលសុខភាពការងារ (Employment Security Department) គឺជានិយោជក/កម្មវិធីដែលផ្តល់ឱកាសស្នើសុំការងារ។ សម្ភារៈនិងសេវាកម្មជំនួយ មានផ្តល់ជូនតាមការស្នើសុំរបស់បុគ្គលិកដែលមានពិការភាព។ សេវាកម្មជំនួយផ្នែកសាស្ត្រសម្រាប់បុគ្គលិកដែលមានសមត្ថភាពភាសាអង់គ្លេសនៅមានកម្រិត មានផ្តល់ជូនដោយឥតគិតថ្លៃ។ សេវាបញ្ជូនបន្តនៅរដ្ឋវ៉ាស៊ីនតោន (Washington Relay Service)៖ 711

បាទ/ចាស  
 ទេ  
 ប្រហែល (តាមការណ៍)

ESD.WA.GOV